
Styremøte Lågalandet Beboerforening - 2020

Tid: Mandag 28 September 2020
Sted: Hos Sigbjørn
Tilstede: Dagfinn, Sigmund, Marit og Sigbjørn

Årsmøtet avholdt
Onsdag 10.06.2020
Protokoll godkjent og signert - legges ut på vå nettside

Nye Flåtaløkka
Sigmund kontakter arkitekten
Sigbjørn hører med Bjørn Tore Ødegården (fylket)

Reinsgate
Ta opp igjen med kommunen om fartsreduserende tiltak i Reinsgate.
Minne om at svømmehallen nå har fått egen inngang og heis.
Parkering for handicap er også fjernet øverst i Reinsgate.

Støtte for nettsider
Ikke fått noe fra kommunen enda!
Sjekk opp med kommunen (Bernt Søraa) - Sigbjørn

Rekkverk å trapp ved svømmehallen
Etter forespørsel og påtrykk mot kommunen og KKE fikk vi endelig gjennomslag for at vi trenger 
rekkverk på den nye utvendige trappa ved svømmehallen. Den ble fin!

Hjemmesidene våre - Oppdateres
Legge ut de siste referat og oppdater med bilder (svømmehall-trappa bla.)

Søke etter å komme raskere på ballen ved nye reguleringsplaner
Vi må følge tett på i nyhetsbildet og undersøke med kommune og politikere når nye planer kommer


